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Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 16.1.2018 

Místo konání Šlapanice, zasedací místnost MěÚ 

Přítomni Kincl, Vavro, Řezníčková, Strnadová 

Hosté Trněná 

Omluven Novák, Hermann, Růža 

Program 

1. Administrativní body 
2. Kontrola úkolů 
3. Diskuse se starostkou města, nové podněty 
4. Různé 

Komise je usnášeníschopná.  
 

1. Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelem Ivan Vavro  
Program zasedání schválen všemi přítomnými 

2. Kontrola úkolů 
Z předchozího zasedání nevyplynul žádný úkol, pro vyjádření k rekonstrukci ulic 
Komenského a Na Poříčí komise neobdržela podklady. 
   

3. Diskuse se starostkou.  
Starostka informovala o rozhodnutích RM ve věci: 

- Studie rekonstrukce budovy v parku Riegrova (nová knihovna) 
- Studie objektu na křižovatce Čechova/Nádražní/Karla Čapka. Členové komise 

k návrhu poskytli několik námitek:  
o komise nepovažuje za ekonomicky vhodné, aby v objektu na takto 

frekventovaném místě byly umístěny sociální byty,  
o komise nedoporučuje objekt služeb, který zvyšuje potřeby parkování v místě, 

kde už v současnosti není dostatek parkovacích míst (v objektu navržený 
počet parkování je zcela nedostačující, vzhledem k tomu, že také 
provozovatelé služeb budou potřebovat parkování a zásobování) 

o komise nedoporučuje dalším výjezdem v bezprostřední blízkosti 
frekventované křižovatky dále komplikovat provoz 

o komise schvaluje záměr v objektu zřídit Městskou policii, klub důchodců a 
veřejné záchodky.  

- Prezentace závěrů studie týkající se zastavitelnosti území na katastru Bedřichovic 
v lokalitě Půllány u Slatiny. K tématu proběhla dlouhá diskuse. Komise konstatuje, že 
hlavním cílem Šlapanic je všemi dostupnými kroky podpořit vybudování obchvatu 
Slatiny, který by usnadnil cestu občanů Šlapanic směrem na Brno. Šlapanice 
potřebují nejen část obchvatu směrem od silnice č. 15286 na kruhový objezd ke 
státní silnici č. 430, ale také na druhou stranu směrem k letišti (ulice Řípská, č. 
15289) a nájezdu na D1. Komise zopakovala svůj návrh z roku 2016 na možnou 
výměnu katastru s M.č. Slatina a využít možnosti získat co nejvíce pozemků pod 
plánovaným obchvatem od soukromých vlastníků.   
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- Prezentace projektu rekonstrukce a přestavby budovy Orlovny na Masarykově 
náměstí. Komise konstatuje, že projekt je zdařilý a zapadá do celkového pojetí 
náměstí.  

- Starostka komisi informovala o termínu prezentace studie nábřeží Říčky 17.1. 
- Starostka informovala o zahájení projektu revitalizace zeleně.  

 

 

 

Zapsala: Alena Řezníčková                 Ověřil: Ivan Vavro              

Dne 16.1.2018 


